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Sommaren har kommit en bit på väg, och det ser ut att bli riktigt bra 
sommarväder till veckan. Midsommarfirandet är just avslutat och jag 
sitter i solen och njuter av tystnaden. 

Har bara suttit en stund innan jag börjar tänka på nästa aktivitet.  
Jag har en fundering jag vill ha er respons på.  
En kombinerad arbetsdag och PUB, det är ju i sig inget ovanligt.  
Det nya är att ha den en söndag, den 14 juli, för att kunna göra en riktig 
aktivitetsdag. Först arbete med röjning vid Lybeck sten, sen fotbollspub 
på magasinet med EM finalen i fotboll på storbildslakan. 

 
Vad tror ni om det? Kommer ni?? Ge mig gärna era tankar om det. 

 

Årsmötesprotokollet är på gång enligt sekreteraren, det kommer att 
läggas ut på föreningens medlemssida, ridö.se/Ridöföreningen,   
så snart alla skrivit på. Lösenordet till den sidan är Munkkällan. 

På mötet bestämde vi att inte ha en miljödag i år, efter vår jätteinsamling 
av skräp på fjolårets miljödag. Trots det, dök det här om veckan upp en 
gammal elspis på Tobbes tomt i Västeräng. Det är ju inte ok när det inte 
är en miljödag. Nu får han extrajobb och kostnad för att transportera bort 
den. 

Till sist vill jag önska alla en riktigt skön sommar, med lagom mycket sol, 
regn, middagslur i hängmattan o.s.v. det vill säga en riktigt skön sommar. 

 

Vi ses på bryggan. 

Börje 

 


